
PROTOKÓŁ NR 7/07

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

które odbyło się 9 marca 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca,

2. Anna Klepacz,

3. Tadeusz Bierowski

4. Kordian Kosowski,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

7. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej,

8. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta,

9. Roman Tryhubczak.

Porządek obrad:

1. Omówienie zmian w budżecie miasta na rok 2007.

2. Sprawy różne.

Ad. 1 Zmiany w budżecie miasta na rok 2007, zarówno od strony zmniejszenia dochodów budżetu 

miasta, jak i zwiększenia wydatków przedstawił Skarbnik M. Ławer. Pan Skarbnik zgodnie z załącznikiem nr 1 

do  uchwały  uzasadnił  zmiany  dochodów  budżetu  oraz  zmiany  wydatków,  wśród  których  -  zgodnie  z 

wnioskiem Komisji Budżetu z dnia 2.03.07 r. - została uwzględniona kwota 20 tys. zł na zadanie inwestycyjne 

dotyczące  projektowania  ujęć  wody  na  Podgórzu.  Pan  Skarbnik  podkreślił,  iż  źródłem pokrycia  wzrostu 

wydatków nad dochodami jest nadwyżka budżetowa w wys. 300 tys. zł. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

wykaz zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007.

Ad. 2 W sprawach różnych głos zabrał Pan Burmistrz M. Górecki, który omówił aktualną sytuację 

naszej  Gminy w spółce KSWiK oraz kolejne kroki,  jakie zamierza podjąć w celu rozwiązania powstałych 

wątpliwości i sporów KPWiK. Pan Burmistrz omówił także propozycję pomocy Kowar dla spółki KSWiK w 

formie zwrotnej dopłaty w wysokości 144,186,12 zł.  Taką samą dopłatę na realizację zadania inwestycyjnego 

KSWiK zobowiązali  się wnieść wszyscy udziałowcy spółki.  W toku dyskusji  ustalono,  że w celu bieżącego 

wyjaśnienia  wszelkich  wątpliwości  i  sporów  odbędzie  się  w  dniu  16.03.07  r.  spotkanie  wszystkich 

zainteresowanych Radnych Rady Miejskiej, pracowników Urzędu Miejskiego, Prezesa KPWiK i KSWiK oraz 

Pani Bogumiły Chrobak (Prezesa Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska). 

Dalej  poruszono sprawę toalety miejskiej.  Przewodniczący T.  Cwynar podkreślił  konieczność postawienia 
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toalety na targowisku miejskim. Obecny na spotkaniu, radny Zb. Mazurak zwrócił uwagę na nierozwiązany 

problem toalety miejskiej mieszczącej się w „Biedronce”. Ustalono, iż podjęte rozmowy przez Burmistrza z 

kierownictwem Biedronki, będą kontynuowane. W przypadku nierozwiązania tego problemu sprawa zostanie 

przekazana Przewodniczącej Kom. Ładu i Porządku oraz Komisji Budżetu – do rozwiązania w trybie pilnym. 

Ostatnią sprawą poruszoną na posiedzeniu były nowowybudowane boiska osiedlowe i ich dozór. G. Pohoska 

zauważyła, iż w wydatkach budżetowych są przewidziane środki finansowe na utrzymanie boisk, w tym na ul. 

Wiejskiej.  Należy  podjąć  zdecydowane  kroki  w  celu  zatrudnienia  osoby  i  udostępnienia  boiska  dla 

społeczności lokalnej. Ustalono, iż tą sprawą w najbliższym czasie zajmie się Komisja Oświaty, która wybierze 

najkorzystniejsza ofertę związaną z dozorem boisk, złożoną przez organizacje pozarządowe, firmę prywatną i 

przez  n-la  w-f.  Pan  Burmistrz  zaproponował,  aby  w tej  kwestii  skorzystać  ze  współpracy  z  Powiatowym 

Urzędem Pracy. Być może uda się pozyskać pracownika do dozorowania trzech boisk.  Pomysł ten zyskał 

aprobatę, Pan Burmistrz zobowiązał się do rozmów w tej sprawie z PUP w J. Górze.  

Wnioski Komisji:

1. Jak w ad. 1 i ad. 2

Protokolant:                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

G. Pohoska                                                                                                     Budżetu, Planowania i Finansów
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